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Zapytanie 

w sprawie: montażu spowalniaczy ruchu na ul. Wycieczkowej  

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy możliwa jest poprawa 
bezpieczeństwa pieszych poprzez położenie fizycznych spowalniaczy prędkości w ul. Wycieczkowej 
na wysokości kapliczek i stawu? Na mapie mieszkaniec zaznaczył miejsce, przez które licznie 
przechodzą mieszkańcy pokonując dwie jezdnie. Z uwagi na zakręt prawdopodobnie niemożliwe jest  
wytyczenie przejścia.  

 

 

w załączeniu: mapa  

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 



 

 


